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Z A P I S N I K 

s 89. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 29. lipnja 2018. u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Patricia 

Pleše Medić, službenica Odsjeka za financije i proračun, Indira Rački Joskić, ravnateljica 

Narodne knjižnica i čitaonica Delnice, Iva Žagar, direktorica „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Petar 

Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Dražen Rački, JVP Delnice, Alen Udovič, 

direktor GSC Delnice, Nikolina Ćuić Muhvić, službenica Stručne službe za obavljanje poslova 

tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Ispričali izostanak: Mirna Janeš, Zvezdana Jerković, Davorka Grgurić. 

 

 IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

GORDANA PISKAČ 

- Izlazak na teren u kontrolu radova na Lovačkoj ulici. Izvedba priključaka je pri kraju, 

idući tjedan u planu je uređenje ceste i postava ivičnjaka. 

- Danas se dovršava pregled i ocjena za otvaranje ponuda za krovište kuglane.   

- Ponude za izradu Strategije turizma. 

- Obilazak gradilišta i sastanak na temu radova na MO Crni Lug (dovršetak fasade, 

uređenje okoliša). 

- Sanacija makadam ceste  u Starim Lučicama. 

- Popravljena je cesta preko naftovoda za prolaz autobusa za Petehovac. 

- Dogovor s izvađačem za E-punionicu (temelj i nadstrešnica). Informirani smo od PGŽ 

da, Pravilnik koji je propisan od Ministarstva, je napisan tako da „bijele zone“  

vjerojatno nećemo moći prijaviti, ako se nešto ne promijeni. PGŽ je na to dala 

primjedbe. 

- Žalba na ovrhu Fracasso proslijeđena je prema Drugostupanjskom tijelu. 

- Zahtjev za priključak objekta Hidroelektre poslana je HEP-u. 

- Dokumentacija za Gradsko vijeće se priprema za prodaju stanova u Radničkoj cesti u 

Lučicama i Lujzinskoj cesti u Delnicama. 

- Ponude za sanaciju fuge u asfaltnim kolnicima ide preko našeg ugovornog izvođača. 

- Rješenja za legalizaciju. 

- Suglasnosti za prekope, najam javne površine. 

- Pravo na pristup informacijama o cijenama zemljišta. 

- Sređivanje vlasništva za groblje Hrvatsko i izrada elaborata. 

- Aktivnosti vezane uz cijepanje zemljišta i izradu idejnog projekta ceste oko groblja u 

Hrvatskom.  

- Sastanak sa suvlasnicima zgrade bivšeg DIP-a oko uređenja fasade.  

- Štete koje su nastale od zimske službe ponovo su obiđene te će izvođač, napokon, 

krenuti s popravcima. 

- Kontrola radova i ovjera računa KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o. 



- Dezinsekcija u Dedinu zbog ponovne pojave žohara. 

- Kontrola radova makadam ceste Lučice.  

- Ugovori za slaganje drva na javnoj površini. 

- Kroz vikend vršila se kontrola zbog zatvaranja prometnica. 

- Kontrola računa za udarne rupe. 

- Nalog za čišćenje upojnih bunara i slivnika. 

- Prometno redarstvo. 

- Obilazak parka zbog pasa. 

- Vraćanje stvari iz Radničkog doma. 

- Uviđaj na terenu oko drva u Frankopanskoj ulici.  

- Obilazak placa zbog kašnjenja otvaranja ceste. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Nastavljaju se radovi na uređenju ureda. 

- Košnja trave oko objekata. 

- Redovne aktivnosti po objektima u Delnicama. 

- Na Platku se radi na održavanju žičara. 

- Prikupljanje ponuda. 

- Korištenje starih godišnjih odmora. 

- Sastanci sa nadležnim upravnim odjelima. 

- Održana je skupština društva GSC. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- Nastava i vježbe, taktički nastupi pri akcidentima s opasnim tvarima, gašenje vozila i 

vježbe s akcidentnim odijelima. 

- Rad na tavanu. 

- Otklanjanje kvara na tehničkom vozilu. 

- Sastanak s odvjetnikom. 

- Dogovor oko spaljivanja grana u Lučicama. 

- Lipa kod kuće Rački još nije orezana. 

- Javna nabava. 

- Djelatnici koriste godišnje odmore. 

- Uputnice za periodičke sistematske preglede. 

 

PETAR HRG 

- Pripreme za manifestaciju Crnoluško Petrovo koje se održava sutra, 30.lipnja u Crnom 

Lugu. 

- Održat će se manifestacija „Tragom goranske starine“ 14. lipnja i „Šumski gurman fest“ 

28.lipnja. 

- Dobili smo nekoliko filmova koje ćemo tijekom sezone projektirati na otvorenom na 

različitim pozicijama. 

- Naručili smo program za prijevod stranice „Delnice bike & hike“. Tijekom tjedna unašat 

ćemo tekst u program. 

- Zatražena je ponuda i termin popravka info točke na trgu. Prema informacijama neće 

biti popravljena do kolovoza. 

- Naručene su ploče za slap. 

- U tijeku su pripreme za „Risnjak trail“, rezervirali smo termine za Riječki info za 

tiskovnu konferenciju te smo poslali pozive medijima i izlagačima. 

- Kroz natječaj Hrvatske turističke zajednice gdje smo ranijih godina radili zahvate na 



Vodenjaku i Petehovcu te smo postavili nekoliko smeđih signalizacija i žardinjere, ove 

godine nismo dobili ništa. 

 

IVA ŽAGAR 

- Održana je Skupština Društva. 

- Radnje za obnovu certifikata za potrebe fiskalizacije. 

- Nabava nove pumpe za centralno grijanje u Radničkom domu. 

- Obnova stepenica Radničkog doma - ponuditelj nije zainteresiran ukoliko se ne bi 

mijenjale cijele stepenice jer je cijela podloga dotrajala. Ukupni troškovi bi iznosili oko 

4.000 Eura.  

- Nakon Dana Grada pospremljene su stvari, očišćen je Radnički dom i pripremljen za 

svečanu podjelu svjedodžba.  

- Čišćenje i košnja groblja i površina naselja. 

- Održavanje čistoće javnih i zelenih površina, pražnjenje kanti za smeće. 

- Tjedna kontrola rada fontane. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Rad s korisnicima. 

- Priprema polugodišnjeg financijskog izvješća te suradnja s računovodstvom. 

- Zbrinjavao se otkup Ministarstva kulture. 

- Nabava knjiga od dobavljača i e-nabava, obrada knjiga i davanje tih knjiga na korištenje. 

- Rad na formiranju zbirke i novi kataložni zapisi.  

- Održavanje radijske emisije „Čitateljski kutak“ i „Kreativne radionice“. 

- Popratit će se današnje događanje odlaska maturanata. 

 

PATRICIA PLEŠE MEDIĆ 

- Izrađen je izvještaj o investicijama i izdacima za dobara i usluge u okolišu, izvještaj o 

zaduženjima. 

- Odrađene su pripremne aktivnosti uz Polugodišnji financijski izvještaj. 

- Zatvaranje izvoda, kontrola bilance i usklađenja. 

- Plaćanje troškova stanovanja, hitne intervencije, obveze. 

- Izvještaj prema HZZO za program javnih radova. 

- Odrađeno je javno otvaranje za obnovu zgrade, pregledi i ocjene su u tijeku. 

 

NIKOLINA ĆUIĆ MUHVIĆ 

- Izrađen je ugovor o kupoprodaji i pripremljen za potpis. 

- Rješenje za jubilarnu nagradu za 20 godina radnog staža. 

- Raspisan je natječaj za prodaju tj. zamjenu zemljišta. 

- Poslana je obavijest zaposlenicima o održavanju sjednice Gradskog vijeća. 

- Sređivanje dokumentacije sa sjednice Socijalnog vijeća. 

- Odluka i ugovor za polazak u prvi razred u Osnovnoj školi na  Brod na Kupi. 

- Potpisivanje ugovora za javne potrebe. 

- Izrada rješenja o naknadi za nezakonitu izgradnju zgrade. 

- Aktivnosti na izradi obrasca evidencije procesa u JUO vezano uz zaštitu osobnih 

podataka. 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

Tajnica gradonačelnika     Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar      Ivica Knežević, dipl. iur. 


